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International experience in tourism as a model for comparison
- Algeria and Tunisia-
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Abstract:
This study aims to position the tourism sector in Algeria, compared to Tunisia and reveals the
great disparity of income in this sector between Algeria and the country, which proves the deficit
of the tourism sector in Algeria. To achieve this requires a position on the different elements of
this sector in order to clarify as much as possible facts about the reality of tourism in these
countries, and how to invest in this sector to meet economic and social development and cultural
needs, as an essential element of the balance of payments, and to improve the standard of living

and cultural citizens, and the establishment of a targeted tourism culture.
Keywords: tourism industry, balance of payments, economic development, tourism sector,
tourism economy

Résumé:
Cette étude vise a positionner le secteur du tourisme en Algérie, par rapport a laTunisie et révéele
la grande disparité des revenus de ce secteur entre I'Algérie et le pays, ce qui prouve le déficit du

secteur touristique en Algérie. Pour réaliser cela nécessite une position sur les différents
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éléments de ce secteur afin de clarifier autant que possible des faits sur la réalité du tourisme
dans ces pays, et comment investir dans ce secteur pour répondre au développement économique
et social et les besoins culturels, en tant qu'élément essentiel de la balance des paiements, et
d'améliorer le niveau de vie et culturelle citoyens, et la mise en place d'une culture touristique
ciblée.

Mots-clés: industrie du tourisme, la balance des paiements, le développement économique, le

secteur du tourisme, l'économie touristique
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SEvaluation du tourisme tunisien rapport étude équipe Jica, p. 8.
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